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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО УСТРОЙСТВО НА ТЕРИТОРИЯТА, АРХИТЕКТУРА 
И ЖИЛИЩНА ПОЛИТИКА 

 
ПРОТОКОЛ № 10 

 

 
от заседанието на Постоянната Комисия по Устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика, проведено присъствено в Зала № 1, ет. 2, сградата на ул. 
„Московска“ № 33. 

 
 
 
 

Днес, 26.06.2024 г. в Зала № 1, ет. 2, сградата на ул. „Московска“ 33 се проведе 

присъствено заседание на Постоянната Комисия по Устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика.     

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 13  
общински съветника, поради което заседанието може да бъде проведено. 

 

 За присъствалите на заседанието общински съветници- членове на Комисията се 
води присъствен лист, който е приложен към Протокола- Приложение № 1. 

За присъствалите на заседанието на Комисията граждани, представители на 
юридически лица, на институции и журналисти се води отделен списък, който също е 
приложен към документите на заседанието. 

Председателя на Комисията докладва дневния ред на заседанието на Комисията.  

Севделина Петрова предлага точки №№ 6, 8, 9, 10, 11, 12 и 13 да се отложат- да 
отпаднат от дневния ред, тъй като нямат становища от ПК по ООСЗГ- отложили са ги за 
представяне на становища от районните кметове, а ПК по Архитектура е Водеща Комисия.  

Ася Тодорова предлага да се отложи и т. 33, тъй като много общински съветници са 
изразили желание да се присъединят с идеи към доклада. 

Членовете на Комисията гласуваха поименно предложеният дневен ред, без т. 6, 8, 
9, 10, 11, 12, 13 и 33, както следва: 

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    - - За - За  За За - 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

ЗА 13 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

http://council.sofia.bg/
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За За За За За За За За 
ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

      
          Въз основа на гласуването комисията реши: 
 

     Приема дневния ред за заседанието на комисията, без т. 6, 8, 9, 10, 11, 12, 13 и 33.  

 
     
     Приетият дневен  ред е приложен към Протокола- Приложение № 2. 
 

По т. 1. от дневния ред: 

Урб. Златко Терзиев от НАГ присъства и  представя докладите на Главния 
архитект на СО. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За - - За - За  За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За За За За За За За За 
ЗА 13 

ПРОТИВ 1 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 2. от дневния ред: 

1. Комисията не подкрепя доклада с предложения проект за решение 

Поименното гласуване  за доклада е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

Възд. се - - Възд. се - - - За Възд. се 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

Против Против Против Възд. се          Против Против Възд. се Възд. се 
ЗА 1 

ПРОТИВ 5 

ВЪЗД. СЕ 6 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които не подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 3. от дневния ред: 

Терзиев коментира становището на външния експерт Борис Милчев. 

Войслав Тодоров казва, че това, че плана се точи повече от 10 години не е 
основание да се действа на парче. Да се види плана в цялост! 

1. Комисията не подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване за доклада е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 
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Възд. се - - Възд. се - -  Възд. се Възд. се Възд. се 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

Възд. се Възд. се Възд. се - Възд. се Възд. се За Възд. се 
ЗА 1 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 11 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 4. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За - - За - - За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За           Възд. се За За За 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 1 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 5. от дневния ред: 

Диана Тонова задава въпрос за тупика, на което Златко Терзиев отговаря, че не е бил 
улица, а полски път и е отчуждително мероприятие. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За - - За - - За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За                За За За За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

3.Доклада е разпределен за разглеждане  и в ПК по Инженерна инфраструктура и 
енергийно планиране, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 6. от дневния ред: 

1. Комисията отлага доклада, като ще се произнесе по него след представяне на 
становище от ПК по ООСЗГ. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    - - За - За  За За - 
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АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За За За За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които отлагат доклада за представяне на становище от районния кмет. 

По т. 7. от дневния ред: 

Златко Терзиев коментира забележките в становищата на външните експерти. 

Стефан Спасов предлага да се отложи доклада, защото по принцип няма яснота по 
този род доклади. 

1. Комисията отлага доклада за следващо заседание, за доизясняване. 

 Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    - - За - За  За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За За За Възд. се За За За За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 1 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 8. от дневния ред: 

1.Комисията отлага доклада, като ще се произнесе по него след представяне на 
становище от ПК по ООСЗГ. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    - - За - За  За За - 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За За За За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които отлагат доклада за представяне на становище от районния кмет. 

По т. 9. от дневния ред: 

1.Комисията отлага доклада, като ще се произнесе по него след представяне на 
становище от ПК по ООСЗГ. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    - - За - За  За За - 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 
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За За За За За За За За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които отлагат доклада за представяне на становище от районния кмет. 

По т. 10. от дневния ред: 

1.Комисията отлага доклада, като ще се произнесе по него след представяне на 
становище от ПК по ООСЗГ. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    - - За - За  За За - 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За За За За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които отлагат доклада за представяне на становище от районния кмет. 

По т. 11. от дневния ред: 

1.Комисията отлага доклада, като ще се произнесе по него след представяне на 
становище от ПК по ООСЗГ. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    - - За - За  За За - 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За За За За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които отлагат доклада за представяне на становище от районния кмет. 

По т. 12. от дневния ред: 

1.Комисията отлага доклада, като ще се произнесе по него след представяне на 
становище от ПК по ООСЗГ. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    - - За - За  За За - 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За За За За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
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земеделие и гори, които отлагат доклада за проверка и оглед на място и за представяне на 
становище на районния кмет. 

По т. 13. от дневния ред: 

1.Комисията отлага доклада, като ще се произнесе по него след представяне на 
становище от ПК по ООСЗГ. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    - - За - За  За За - 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За За За За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които отлагат доклада за представяне на становище от районния кмет. 

По т. 14. от дневния ред: 

Становището на ПК по ООСЗГ е- не подкрепя доклада с предложения проект за 
решение.  

Доклада е отложен от миналото заседание на Комисията за представяне на 
допълнителна информация от вносителя. По доклада са представени от вносителя 
допълнителни документи и информация за инженерните мрежи и растителността. 
Новопостъпилите документи са разгледани от ПК по ООСЗГ, като второто им становище е 
също в не подкрепа на доклада. 

Лорита Радева казва, че има известно неразбиране и моли представителя на 
вносителя- урб. Терзиев да разясни процедурата за далекоперспективните зони. 

Златко Терзиев показва на екрана, че част от имота попада в СМФ2, а друга част в 
ЖМ3 и казва, че всъщност с година и половина по- рано искат да реализират предвиждането 
за далекоперспективно развитие. 

Войслав Тодоров пита каква е разликата във височините, а Диана Тонова пита кога 
би влязъл плана. 

Терзиев отговаря, че КК е до 15 метра към Околовръстния пъти, че не може да каже 
кога ще влезне в сила. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    - - Възд. се Възд. се - Възд. се Възд. се Възд. се 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За За За  Против За  За За 
ЗА 8 

ПРОТИВ 1 

ВЪЗД. СЕ 5 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които не подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 15. от дневния ред: 
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1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     -                                                                                                                                              - За За - За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За За За За За За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

     3.Доклада е разпределен за разглеждане  и в ПК по Инженерна инфраструктура и 
енергийно планиране, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

  По т. 16. от дневния ред: 

Димитър Петров- директор на дирекция „Анализ на трафика“ на СО докладва точката 

Борис Милчев е дал становище и го изразява и устно, че правно- технически не са 
направени добре нещата. 

Димитър Петров казва, че изчакват становището на Правен отдел, което ще 
внесат до Водещата Комисия- ПК по местно самоуправление и нормативна уредба. 

Лорита Радева предлага доклада да бъде отложен, да дойде правното становище и до 
нашата Комисия и тогава да преценим. 

1. Комисията отлага доклада, като ще се произнесе по него след представяне от 
вносителя на становище от Правен отдел.  

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     -                                                                                                                                                - За За За За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 17. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     -                                                                                                                                                - За За За За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 18. от дневния ред: 
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Диана Тонова казва, че в ПК по Финанси са гласували 33% обезщетение, да се 
присъединим към тях. 

Всички членове на Комисията са съгласни с предложението на Д. Тонова за 33 % 
обезщетение и за присъединяването Към становището на ПК по Финанси и бюджет. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения коригиран проект за решение, като 
предлага в него да бъде отразено изменението, съгласно становището на Иван Василев- 
Заместник кмет на СО и Здравко Здравков- Главен архитект на СО. Комисията се 
присъединява към становището на ПК по Финанси и бюджет, касаещо 33% обезщетение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За - - За За  За  За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За Възд. се Възд. се За За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 2 

По т. 19. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     -                                                                                                                                                - За За За За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 20. от дневния ред: 

Ангел Стефанов предлага доклада да бъде отложен, тъй като са открили 
неточност в проекта за решение, която трябва да отстранят. 

1. Комисията отлага доклада по искане на вносителя, за отстраняване на 
неточност в проекта за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     -                                                                                                                                                - За За За За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 21. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага да 
бъдат отразени измененията и допълненията, съгласно становището на Иван Василев- 
Заместник кмет на СО и Здравко Здравков- Главен архитект на СО. 
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 Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     -                                                                                                                                                - За За За За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 22. от дневния ред: 

1.  Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 
да бъде отразено изменението, съгласно становището на Иван Василев- Заместник кмет на 
СО и Здравко Здравков- Главен архитект на СО. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     -                                                                                                                                                - За За За За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За Възд. се За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 1 

По т. 23. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     -                                                                                                                                                - За За За За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 24. от дневния ред: 

Заместник кмета Анна Савова докладва точката. 

Диана Тонова пита колко жилища имат още в Оборотен фонд, на което Савова 
отговаря, че имат още 7, които са предадени на КТ“ Подкрепа“ и ще внесат доклад в СОС 
следващата седмица. 

Грети Стефанова  предлага да се предоставят на Комисията договорите за тези 7 
жилища от района. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     -                                                                                                                                                - За За За За За За 
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АННА  
СТОЙКОВА 

ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

В резултат на проведеното гласуване, Комисията приема предложението на Грети 
Стефанова. 

Анна Савова поема ангажимент да предоставят на Комисията исканите договори, 
като казва и, че ще внесат доклад в СОС. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 
да бъде отразено изменението, съгласно становището на Иван Василев- Заместник кмет на 
СО. Комисията се присъединява към становището на ПК по ИСДТ. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     -                                                                                                                                                - За За За За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Докладът е разпределен за разглеждане и в ПК по Икономика, собственост и 
дигитална трансформация, които подкрепят доклада с предложения проект за решение и на 
основание становище вх. №СОА24-ВК08-6913/1/28.05.2024 г. от Ив. Василев – зам.- кмет на 
СО, предлагат следното изменение: 

        Точка II (втора) да се измени, както следва: „Възлага на Кмета на Столична община да 
предостави общинското жилище по точка I за управление на Кмета на район „Искър“ с цел 
настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди.“ 
 Извън точката, Иван Сотиров предлага Комисията да изиска  от Дирекция 
„Инвестиционно отчуждаване“ справка за територията на цялата Столична община  колко 
жилища има във „Оборотен фонд“, колко от тях са заети и колко не са, какви договори има 
сключени за тях и начина на ползването им. 

     Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     -                                                                                                                                                - За За За За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

 В резултат на проведеното гласуване, Комисията приема предложението на Иван 
Сотиров. 

По т. 25. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение, съгласно 
становището на Иван Василев- Заместник кмет на СО. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 
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За     -                                                                                                                                                - За За За За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

 2.Докладът е разпределен за разглеждане и в ПК по Икономика, собственост и 
дигитална трансформация, които подкрепят доклада с предложения нов проект за решение, 
съгласно становище вх. №СОА24-ВК08-3967/3/03.06.2024 г. от Иван Василев – зам.- кмет на 
СО. 

По т. 26. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 
да бъде отразено допълнението, съгласно становището на Иван Василев- Заместник кмет 
на СО и Здравко Здравков- Главен архитект на СО. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     -                                                                                                                                                - За За За За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 27. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение, съгласно 
становището на Иван Василев- Заместник кмет на СО и Здравко Здравков- Главен архитект 
на СО. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За За - За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 28. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага да 
бъдат отразени измененията и допълненията, съгласно становището на Иван Василев- 
Заместник кмет на СО. 

 Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За За - За За За 
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АННА  
СТОЙКОВА 

ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Докладът е разпределен за разглеждане и в ПК по Икономика, собственост и 
дигитална трансформация, които ще се произнесат с отделно становище. 

По т. 29. от дневния ред: 

Докладва заместник кмета на район „Надежда“ Виктория Раловска. 

Росица Николова задава въпроси към представителя на вносителите, касаещи 
смяната на предназначението на сградата, разликата в квадратурата и дали сградата е 
законно построена. 

Войслав Тодоров счита, че след като сградата е в жилищен комплекс, то продажбата 
ще компрометира общинската собственост. 

Борис Бонев казва, че е необходимо да се изясни реалната квадратура на сградата и 
пита след като собственика придобие имота каква е гаранцията, че няма да инициира 
промяна в плана за 7 етажна сграда. И какъв му е интереса на инвеститора да купува имот за 
толкова много пари, без да реализира допълнително строителство. 

Ася Тодорова казва, че оценката е коригирана и е приета по- високата. 

Иван Сотиров казва, че се компрометира общинската собственост и не е в интерес 
на общината тази продажба. 

Бойка Къдрева счита, че следва да се изготви анализ на потенциала за застрояване, 
съгласно ПУП за този имот, както и да се види съпътстващата документация, касаеща 
законността на сградата и разликите в квадратурите. 

Севделина Петрова обобщава казаното дотук, а именно- да се отложи доклада за 
представяне от район „Надежда“ на съпътстващата документация, касаеща законността 
на сградата и разликите в квадратурите, както и на анализ за потенциала за застрояване по 
ПУП за имота. 

1.Комисията отлага доклада, като ще се произнесе по него след представяне от 
вносителите на анализ за потенциала на застрояване в посочения имот, съгласно ПУП, както 
и на съпътстващи документи, касаещи законността на сградата и разликата в 
квадратурата на сградата. 

Поименното гласуване за отлагане на доклада е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За За - За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 30. от дневния ред: 

Борис Бонев информира, че оценката е била увеличена в ПК по Финанси и бюджет. 

Росица Николова пита дали СО да не остане в тази съсобственост и да се строи 
съвместно. 

1.Комисията не подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  
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СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

Възд. се Възд. се - Възд. се Възд. се - Възд. се Възд. се Възд. се 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За За За - Възд. се Възд. се Възд. се Възд. се 
ЗА 3 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 11 

По т. 31. от дневния ред: 

Борис Бонев казва, че доклада е отложен от ПК по Финанси и бюджет, предлага да се 
отложи и при нас. 

1. Комисията отлага доклада за следващо заседание. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За За - За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

    По т. 32. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага да 
бъдат отразени измененията и допълненията, съгласно становището на Иван Василев- 
Заместник кмет на СО и Здравко Здравков- Главен архитект на СО.  

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За   За - За - - За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За - За За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 33. от дневния ред: 

1. Комисията отлага доклада по искане на съвносител- А. Тодорова, за 
присъединяването с идеи към доклада и от други общински съветници. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    - - За - За  За За - 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За За За За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 
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ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 34. от дневния ред: 

Присъстват Чавдар Гигов- Изпълнителен директор на „Софинвест“ ЕАД, инж. 
Никова, инж. Игнатова, адв. Цаковска от дружеството, както и Ваня Максимова- директор 
на дирекция „Обществено строителство“ на СО. 

Росица Николова коментира дейността на „Софинвест“ и качеството на 
строителството и пита как подписват и въвеждат в експлоатация обекти- необезопасен 
физкултурен салон, плочки без фугираща смес и др. /показва снимки/ 

Чавдар Гигов казва, че си има държавна приемателна Комисия, тя приема. Ще 
провери. 

Борис Бонев казва, че ще се фокусира върху френската гимназия, където 5 дни след 
като е било  въведено в експлоатация новото крило на физкултурния салон е с течове и много 
дефекти. Бил е на място и е установил това със снимков материал. След 1 година е посетил 
отново обекта и едва, когато се е състояло медийното отразяване са се отстранили част 
от дефектите. „Софинвест“, Дирекция „Обществено строителство на СО, фирмата 
изпълнител и ръководството на училището са се взели в ръце и са се задействали. И пита 
защо трябва да се стига дотук, вместо всеки да си върши работата. Пита по какъв начин са 
се намесвали „Софинвест“, давали ли са препоръки по проектите. Ново и старо  крило се 
различават по нива- някой забелязал ли е тези неща?! Къде е отговорността на Г- н Гигов в 
този процес?! 

Стефан Спасов казва, че всичко е следствие на констатирано лошо строителство 
и пита какви са предприетите  мерки от страна на СО за гаранциите? Как СОС да има доверие 
при строителството? Казва също, че може би е по- добре да не се възлага на „Софинвест“! 
Иска да предоставят списък с обектите, по които са строителен надзор, за да се вземат 
необходимите мерки! 

Чавдар Гигов отговаря, че липсва комуникация между Директора на Френската 
гимназия и Софинвест и Столична община. Казва също, че са надзорна фирма на над 2 000 
обекта. Обяснява колко много им струва на Софинвест това да намерят читави фирми и хора 
и казва, че те от дружеството, както и Ваня Максимова знаят проблемите, но и те нямат 
екип. 

Борис Бонев пита Чавдар Гигов как са сигнализирали на СОС, на Кмета на СО, че при 
проекти за 60 милиона лева има проблеми с проектите?! 

Инж. Никова отговаря, че в Разрешенията за строеж, където са участвали винаги 
са съгласували със забележки. 

Инж. Игнатова казва за Френската гимназия, че на базата на доклада на фирмата  „С 
Консулт“ се е издало разрешението за строеж и Софинвест са имали много забележки 

Борис Бонев иска от Софинвест да предоставят в Комисията копия на всички тези  
забележки. 

Росица Николова казва, че те няма да се примирят и „горе- долу прилично 
строителство“ да се забрави като израз! Пита къде е бил Строителния надзор при 179 и 15 
детски градини, които през 2022 г. не отговарят на Наредба 4 за достъпна среда?! 

Чавдар Гигов казва, че не се въвеждат, докато не се отстранят забележките за 
достъпна среда. 

Стефан Спасов се обръща към Ваня Максимова от СО с молба да представи следната 
информация: Колко от 26- те обекта по Програмата са били обходени от Дирекция 
„Обществено строителство“, колко са в ликвидация, колко от банковите гаранции са 
изтекли и има ли и други обекти, за които са постъпили сигнали. За да може СОС да вземе 
мерки и да коригира бюджета и да предвиди средства за отстраняване на дефектите в 
строителството. 

Ваня Максимова отговаря, че на 8 от обектите са направени огледи, заедно със 
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„Софинвест“ и са издадени Констативни протоколи, които са изпратени в Комисията. 
Уведомили са строителите и Надзора за съставените три странни констативни 
протоколи. 2 от фирмите не са се явили. Останалите 6 са се явили, определили са сроковете 
за отстраняване на дефектите. Някои срокове са изтекли преди 2 дни, други изтичат след 1 
седмица. Има информация, че не се работи на обектите. Предстоят огледи за повторен 
протокол и работа с юристите да се възползваме от гаранцията. Искали са от дирекция 
„Обществени поръчки“ на СО, които следят гаранциите и съхраняват договорите, като 
първо са им дали частична информация, после са поискали цялата информация и чакат от тях, 
за да направят график за останалите обекти. За 79 детска градина е протекъл покрива, 
нарушена е хидроизолацията, изтекла е гаранцията. За 28 училище нямат проблеми, а за 48 
училище имат необходимото съдействие от Софинвест“ с проектите. 

Стефан Спасов казва за двете детски ясли- 45 и 46 „Софинвест“ отново е 
строителен надзор и има констатирани проблеми и пита дали от Софинвест са 
сигнализирали Столична община?! 

Гигов и Игнатова отговарят, че  при 45 детска ясла от месец ноември 2023 г не се 
работи, строителя е викан в СО- има финансови проблеми.  А за 46 детска ясла от дирекция 
„Здравеопазване“ на СО трябва да им дадат комплектувани проекти, там е имало 
реституционни претенции. 

Стефан Спасов моли за предоставяне в Комисията на кореспонденцията за 45 
детска ясла. 

Росица Николова апелира Софинвест да обобщят и изпратят в Комисията 
информация за различните проблеми, които имат и къде точно виждат проблеми с 
осъществяването на Строителния надзор, както и има ли добра комуникация между 
участниците в строителния процес. 

Адв. Цаковска казва, че съществените проблеми са свързани с проектирането и 
нанасяните изменения в проектите, преработките по чл. 154 са проблем. 

Стефан Спасов казва, че цари групова безотговорност от всички замесени в 
процеса.  

Грети Стефанова пита присъстващите на заседанието представители на 
„Софинвест“ и Дирекция „Обществено строителство“ имало ли е натиск към тях да 
приемат едно или друго с препоръки да си затворите очите под претекст да не се изпуснат 
средствата, да се гонят сроковете, за да мине този проект? 

Представителите на „Софинвест“ и Дирекция „Обществено строителство“ 
казват, че предпочитат да се въздържат от отговор на този въпрос. 

Думата бе дадена и на Христина Петрова, която казва, че са важни специалистите, 
които правят заданията. 

Председателя на Комисията обобщава документите, които следва да бъдат 
изпратени в Комисията. 

Комисията изисква от „Софинвест“ и от Дирекция „Обществено строителство“ 
на Столична община да представят следната документация и информация: 

- Копия от отправените забележки при съгласуване на Разрешенията за строеж 
и  от забележките по проектите; 

- За 45 детска ясла кореспонденцията между „Софинвест“ и Дирекция 
„Здравеопазване“ на СО, както и кореспонденцията между районната  администрация  и 
„Софинвест“  ЕАД по повод комплексните доклади; 

- Констатирани проблеми при осъществяване на строителния надзор и контрол, 
както и препоръки за подобряване на строителния процес.  

Комисията очаква от Дирекция „Обществено строителство“ на СО да й бъде 
предоставена исканата информация, съгласно писмо № СОА24-ТД26-3448/11/12.04.2024 г., 
касаеща справка за общата сума на банковите гаранции и дали са подновени спрямо 
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изискванията за гаранционния период, график, по който  са въведени 26- те обекта в 
експлоатация, както и график за обходите за всичките следващи обекти. 

 

Всички присъстващи членове на Комисията приемат обобщението за 
представяне на горните документи и информация в Комисията. 

По т. 35. от дневния ред: 

Въпроси не бяха повдигани. 

 

Поради изчерпване на дневния ред в 13. 10 часа Председателят на Комисията 
Севделина Петрова закри заседанието на Комисията. 

 

              Протоколът е изготвен на 27.06.2024 г. 

 /П/  Росица Григорова 

Изготвил: Главен експерт 

                                [име, фамилия, длъжност] 

                                      

                                                                      
Председател на Постоянната  
Комисия по Устройство на 
територията, архитектура и 
жилищна политика:          /П/  Севделина Петрова 
 

[име, фамилия] 
 
 27.06.2024 г. 
 

[дата на подписване] 
                                                                      
Заместник- председател на 
Постоянната  Комисия по 
Устройство на територията, 
архитектура и жилищна политика:         /П/ Арх.  Росица Николова 
 

[име, фамилия] 
 
 27.06.2024 г. 
 

[дата на подписване] 
 


